
ÇEl Girona ha arribat a uns nivells dif�cilment imaginables fa

uns anysÈ

El capit� del Brighton, Bruno Saltor, aposta perqu� el club mantingui Çla

seva ess�nciaÈ tot i l'entrada del City

Durant els gaireb� 500 par tits com a professional que acumula, Bruno Saltor n'ha vist de tots colors. Des de

baixar a Segona B amb el N�stic (2001-02) o el Lleida (05-06), ascendir a Segona A amb els de la Terra Ferma

(03-04) i a Primera amb l'Almeria (06-07) f ins disputar la Lliga de Campions amb el Val�ncia (10-12). Des de fa

cinc temporades, per�, el futbolista del Masnou viu una experi�ncia diferent al Brighton & Hove Albion. Bruno

Saltor va arribar-hi el 2012 a punt de fer 32 anys amb la intenci� de tastar el futbol angl�s i viure una nova

aventura despr�s del seu pas per Espanyol, N�stic, Lleida, Almeria i Val�ncia. Cinc anys despr�s, el maresmenc

�s el capit� de l'equip, amb qui el curs passat va celebrar l'hist�ric ascens a la Premier League

[/espor ts/futbol/premier-league/]. Dimar ts passat, Bruno Saltor va tornar a terres catalanes per enfrontar-se a

Palam�s a un rival contra el qual havia jugat un grapat de cops en la seva etapa de formaci� i tamb� a Tercera i

Segona B amb l'Espanyol B i el Lleida. Assegurar que el Girona jugaria a Primera Divisi� ara fa quinze anys era

quelcom entre agosarat i eixelabrat. Per a Bruno Saltor, per�, la feina ben feta pel club de Montilivi tots aquests

anys ha tingut recompensa. ÇEl Girona ha estat sempre un club molt seri�s que ha fet les coses a poc a poc i

amb seny. Ara ha arribat a uns nivells que era dif�cil de preveureÈ, assegura. El capit� del Brighton considera que

el model d'�xit del Girona �s el que ja van seguir al seu dia Eibar o Legan�s. ÇFent les coses b�, sempre pots

tenir la teva opor tunitatÈ. Per a Bruno Saltor, Çni Girona �s una ciutat tan gran ni tampoc tenia tanta massa social

per� darrerament sempre es veu el camp ple i un gran ambientÈ, diu el defensa, que s'alegra de Çveure un altre

equip catal� a PrimeraÈ.

A punt d'encetar la seva cinquena temporada al Brighton & Hove Albion, Bruno Saltor coneix b� que rere els �xits

de Girona hi ha una par t de responsabilitat o de culpa, del Manchester City

[http://www.diaridegirona.cat/tags/manchester-city.html]. Des d'Anglaterra la pol�tica del conjunt citizen �s de

sobres coneguda i Saltor reconeix que Çels tentacles del City s�n molt llargs i que estan intentant arribar a

molts equipsÈ. En aquest sentit, amb la veu que l'experi�ncia li ha donat, aposta per no perdre l'ess�ncia del

club. ÇEl Girona es pot nodrir de jugadors cedits sense oblidar la identitat de l'entitat. Sempre que un gran club

adquireix una gran impor t�ncia dins d'una altra instituci� �s impor tant que es mantingui l'estil i manera de fer

dels �ltims anysÈ, considera Bruno Saltor.

Per �ltim, el maresmenc conf ia que el Girona s'estreni amb molt bon peu a Primera i aconsegueixi la

perman�ncia. Saltor veu Çparalálelismes entre el Girona i el seu Brighton, a qui tamb� li ha costat molt arribar a

la Premier. ÇEsperem que continuem tots dos molts anys a l'elitÈ, diu.
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